
Zápis z valného shromáždění Jazykovědného sdružení ČR ze dne 31. 3. 2016  

 

Přítomni: viz prezenční listina 

Program: 

  Dne 31. 3. 2016 proběhlo na FF UK v Praze valné shromáždění Jazykovědného sdružení 

ČR. Prof. Mareš, předseda hlavního výboru JS, informoval členy JS o činnosti JS za r. 2015. Poté 

dr. Holubová seznámila přítomné se zprávou o hospodaření JS za loňský rok. Na závěr byla 

přednesena zpráva revizní komise za r. 2015.1 Všechny body programu, konkrétně zpráva o 

činnosti JS, zpráva o hospodaření a zpráva revizní komise, byly schváleny přítomnými členy JS 

jednohlasně.  

Posléze následovala krátká diskuze týkající se realizovaného dotazníkového šetření o 

podobě časopisu Jazykovědné aktuality. Dr. Veroňková poznamenala, že v průvodním dopise, 

který byl součástí dotazníkového šetření, nebylo dostatečně vysvětleno, proč by se mělo 

rozhodovat o tištěné, popř. elektronické podobě časopisu. To podle ní mohlo být důvodem 

nejednoznačných výsledků, které byly zjištěny v rámci šetření. Doc. Šmejkalová v reakci na tuto 

poznámku argumentovala tím, že cílem šetření bylo zjistit preference členů JS. Zdlouhavý popis 

situace spojené se zvýšením finančních nákladů na vydávání časopisu by mohl odradit respondenty 

od vyplnění dotazníku, popř. ovlivnit jejich volbu. 

 

Přílohy:  

1. zpráva o činnosti JS za r. 2015, 

2. zpráva o hospodaření za r. 2015, 

3. zpráva revizní komise za r. 2015, 

4. prezenční listina, 

5. usnesení. 

 

Zapsala: Mgr. Kateřina Romaševská, Ph.D. 

 

                                                           
1 Doslovné znění zprávy o činnosti JS za r. 2015, zprávy o hospodaření za r. 2015, zprávy revizní komise za r. 2015 

a usnesení valného shromáždění je přílohou tohoto zápisu. 


